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Παράταση της στήριξης 
στην Ελλάδα από την 
τρόικα και μετά το 2013
Τι είπαν Παπακωνσταντίνου, Ντερόζ Τόμσεν 
και Μαζούχ στους επενδυτές του Λονδίνου

Τη βούλησή τους να συνεχιστεί η 
στήριξη τηε Ελλάδαε, σε περίπτω
ση που δεν μπορέσει να χρηματο
δοτηθεί μόνη τηε μετά τη λήξη του 
τριετούε οικονομικού προγράμ- 
ματοε, εκδήλωσαν χθεε οι εκπρό
σωποι τηε τρόικαε. Ο υπουργόε Οι
κονομικών κ. Γ. Παπακωνσταντί
νου, συνοδευόμενοε από τα υψη
λόβαθμα στελέχη τηε τρόικαε, πα
ρουσίασε χθεε σε επενδυτέε του 
Λονδίνου, την πορεία εφαρμογήε 
του Μνημονίου. Μετά την παρου
σίαση ακολούθησαν ερωτήσειε 
τόσο προε τον υπουργό, όσο και 
προε τουε κ.κ. Π. Τόμσεν (του 
Διεθνούε Νομισματικού Ταμείου), 
Σ. Ντερόζ (τηε Κομισιόν) και Κ. Μα- 
ζούχ (τηε Ευρωπάίκήε Κεντρικήε 
Τράπεζαε). Ερωτηθείε αναφορικά 
με το η  θα γίνει το 2013 και το 2014, 
εφόσον η Ελλάδα δεν μπορεί να α- 
ναχρηματοδοτήσει το χρέοε τηε αλ
λά έχει εφαρμόσει το Μνημόνιο, ο 
κ. Τόμσεν σημείωσε -σύμφωνα με 
αναλυτέε που παρακολούθησαν 
το road εήονν- πωε αν κάτι τέτοιο 
συμβεί, θα εξεταστούν οι επιλογέε 
στήριξηε τηε Ελλάδαε.

Ξεκαθάρισε, μάλιστα, ότι η πι
θανότητα αναδιάρθρωσηε του χρέ- 
ουε δεν έχει νόημα και στο πλαί
σιο αυτό σημείωσε πωε όσοι κά-

νουν λόγο για αναδιάρθρωση χρέ- 
ουε, δεν αντιλαμβάνονται την πλή
ρη διάσταση του ζητήματοε. Σύμ
φωνα με τουε ίδιουε αναλυτέε, ο κ. 
Τόμσεν έδειξε κατανόηση σχετικά 
με το ότι υπάρχουν μεγάλεε ανά- 
γκεε αναχρηματοδότησηε του ελ
ληνικού χρέουε μετά τη λήξη του

Οι δανειακές ανάγκες 
του 2013 και ίου 2014 
εκτιμώνται σε 124 δισ. 
ευρώ.
τριετοΰε οικονομικού προγράμ- 
ματοε και υποστήριξε ότι όταν έρ
θει η κατάλληλη στιγμή, θα μελε
τηθούν οι τρόποι βοήθειαε προε τη 
χώρα, αφήνονταε να εννοηθεί ότι 
δεν θα αφεθεί στην τύχη τηε η 
Ελλάδα. Παράγοντεε τηε αγοράε α
ναφέρουν ότι αυτό δεν σημαίνει α- 
παραιτήτωε τη δημιουργία ενόε νέ
ου προγράμματοε στήριξηε, αλλά 
θα μπορούσε ενδεχομένωε να γί
νει μία χρονική επέκταση στην α
ποπληρωμή των δανείων που έχει 
λάβει η Ελλάδα από το ΔΝΤ και τιε 
χώρεε τηε Ευρωζώνηε.

Οι δανειακέε ανάγκεε του 2013

και του 2014 εκτιμώνται αυτή τη 
στιγμή σε 124 δισ. ευρώ. Δηλαδή, 
14 δισ. ευρώ περισσότερα απ’ ό,τι 
θα λάβει η Ελλάδα από τον μηχα
νισμό στήριξηε έωε τα μέσα του 
2013. Το γεγονόε αυτό είναι και ο 
λόγοε για τον οποίο αρκετοί υπο
στηρίζουν πωε η Ελλάδα δεν θα α- 
ποφύγει την αναδιάρθρωση του 
χρέουε τηε κάποια στιγμή.

Ενδεχόμενο, πάντωε, το οποίο ε- 
κτόε από τον κ. Τόμσεν, απέκλει
σε και ο κ. Παπακωνσταντίνου. Σε 
συνεντεύξειε του στα πρακτορεία 
Reuters και Bloomberg, ο υπουρ
γόε απέρριψε για πολλοστή φορά 
τα σενάρια χρεοκοπίαε και επα
νέλαβε ότι αν και δεν είναι απα
ραίτητο, πρόθεση τηε Ελλάδαε 
είναι να επανέλθει στιε αγορέε με 
έκδοση ομολόγων εντόε του 2011. 
Ωστόσο, το πότε ακριβώε θα γίνει 
αυτό, είναι πολύ νωρίε για να 
προσδιοριστεί. Σε ό,τι αφορά την 
εκτέλεση του φετινού προϋπολο
γισμού, ο κ. Παπακωνσταντίνου 
σημείωσε ότι η χώρα βρίσκεται 
μπροστά από το χρονοδιάγραμμα 
για τον περιορισμό του ελλείμμα- 
τοε κατά 12 δισ. ευρώ, έστω και αν 
τα φορολογικά έσοδα ήταν χαμη
λότερα από το αναμενόμενο.

ΣΩΤΗΡΗΣ ΝΙΚΑΣ

Ο υπουργός Οικονομικών Γ. Παπακωνσταντίνου, σε συνεντεύξεις του 
σια πρακτορεία Reuters και Bloomberg, απέρριψε τα σενάρια χρεοκο
πίας και επανέλαβε ότι πρόθεση της Ελλάδας είναι να επανέλθει στις α
γορές με έκδοση ομολόγων εντός του 2011.

Σχεδιάζεται το «ομόλογο διασποράς»

Στην πρόθεση της Ελλάδας να εκ- 
δώσει «ομόλογο της διασποράς» 
αναφέρθηκε χθες ο υπουργός Οι
κονομικών κ. Γ. Παπακωνσταντίνου 
από το Λονδίνο, όπου βρέθηκε 
χθες. Οριστικές αποφάσεις δεν έ 
χουν ληφθεί και πληροφορίες ανα
φέρουν ότι η έκδοση ενός ομολό
γου που θα απευθύνεται στους 
Ελληνες της ομογένειας απαιτεί 
χρόνο μέχρι να γίνει πράξη. Πά
ντως, ο υπουργός υποστήριξε ότι 
«θα έχουμε επιτυχία» στην έκδοση 
αυτή και πως αυτή τη στιγμή σχε
διάζεται το «ομόλογο διασποράς».

Ι ε  ό,τι έχει να κάνει με την έκδοση 
των εντόκων γραμματίων όμηνης 
διάρκειας της Τρίτης (το Δημόσιο 
άντλησε 1,17 δισ. ευρώ με επιτόκιο 
4,82%), ο υπουργός ανέφερε πως 
οποιοδήποτε επιτόκιο κάτω από το 
5% «είναι χρήσιμο για μας», δεδο
μένου ότι 5% είναι το κόστος δα
νεισμού από τον μηχανισμό στήρι
ξης. Επιπλέον, ο επικεφαλής του 
Οργανισμού Διαχείρισης Δημοσίου 
Χρέους (ΟΔΔΗΧ), κ. Π. Χριστοδού
λου, σημείωσε πως οι ξένοι επεν
δυτές απορρόφησαν περίπου το 
30% της δημοπρασίας αυτής.

Μείωση 4,4% των μέσων πραγματικών αποδοχών
Της ΧΡΙΣΤΙΝΑΣ ΚΟΨΙΝΗ Μέσες ετήσιες αποδοχές ξιακή στρατηγική «συνεπικου- 

ρούμενη και από την εφαρμοζό-

Επανίδρυση ίου YEN 
ζητεί η Ενωση 
Ελλήνων Εφοπλιστών
Νεφελώδη διοικητικό φορέα με άσχετεε και αλληλοεπι- 

{ καλυπτόμενε5 αρμοδιότητεε χαρακτηρίζει το νέο υπουρ
γείο Θαλάσσιων Υποθέσεων, Νήσων και Αλιείαε, η Ενω
ση Ελλήνων Εφοπλιστών (ΕΕΕ) σε μια σκληρή ανακοίνωσή 
τηε που εξέδωσε χθεε μετά τη συνεδρίαση του διοικητι
κού συμβουλίου τηε. Μάλιστα σημειώνεται πωε για τον 

| ναυτιλιακό κόσμο είναι σαφέε ότι «πρόκειται για εναν α- 
I κόμη πειραματισμό που δημιουργεί μεγάλη δυσλειτουρ- 
| για και ανασφάλεια και «δεν παρέχει καμία εγγύηση ότι 

μπορεί να ανταποκριθεί στιε ιδιάζουσεε ανάγκεε τηε πρώ- 
τηε ναυτιλίαε του κόσμου, που ωε γνωστόν είναι η ελλη- 

| νική επί τριάντα συναπτά έτη». Η σκληρή ανακοίνωση τηε 
ΕΕΕ, σύμφωνα με ναυτιλιακούε κύκλουε, εκφράζει την α
γωνία τηε εφοπλιστικήε κοινότηταε για τουε πειραματι- 

j σμούε τηε κυβέρνησηε στη χάραξη ουσιαστικήεναυτιλιακήε 
πολιτικήε. Μάλιστα, οι Ελληνεε πλοιοκτήτεε, όπωε ανα- 
φέρεται στη σχετική τουε ανακοίνωση, θεωρούν ακατα- 
νόητουε και άκρωε προσβλητικούε πολλούε υπαινιγμούε 
του κυβερνητικού εκπροσώπου Γιώργου Πεταλωτή, σύμ
φωνα με τον οποίο «το από οκτώ δεκαετίεε δραστηριο
ποιούμενο υπουργείο Εμπορικήε Ναυτιλίαε έχει δήθεν βε
βαρημένο και αμαρτωλό παρελθόν».

«Προφανώε αγνοεί (ο κυβερνητικόε εκπρόσωποε) ότι 
το πρώην υπουργείο Εμπορικήε Ναυτιλίαε είναι ίσωε ο μο- 
ναδικόε φορέαε τηε πολύπαθηε δημόσιαε διοίκησηε, ο ο- 
ποίοε δεν ενεπλάκη σε υποθέσειε διαπλεκόμενων συμ
φερόντων που ήδη ταλαιπωρούν δεινώε την πατρίδα μαε» 
αναφέρεται στην ανακοίνωση τηε ΕΕΕ και συνεχίζεται: 

1 «Αντιθέτωε, το υπουργείο Εμπορικήε Ναυτιλίαε συγκρο
τημένο σε συνεκτικό φορέα διοίκησηε και πολιτικήε με 

I την επάνδρωση των πολλαπλώε έμπειρων στελεχών του 
Λιμενικού Σώματοε που ανταποκρίνονται στιε ειδικέε α
νάγκεε τηε ναυτιλίαε μαε στην Ελλάδα και το εξωτερικό 
είναι ακριβώε αυτό που στήριξε το θαύμα τηε μεταπολε- 

( μικήε ναυτιλιακήε ανάπτυξηε, από την απόκτηση των πρώ
των 100 λίμπερτι μέχρι τον αξιοθαύμαστο σύγχρονο στό
λο των 4.000 πλοίων σήμερα». Οι Ελληνεε πλοιοκτήτεε α
ναρωτιούνται, στην ανακοίνωσή τουε, ποιοε είναι «συνεπώε 
ο πραγματικόε λόγοε για την τρίτη μέσα σε 11 μήνεε α
νατροπή του διοικητικού πλαισίου τηε ναυτιλίαε, που και 
αυτή σχεδιάστηκε και εκτελέστηκε χωρίε να ζητηθεί και 
να αξιοποιηθεί η εμπειρία ενόε πολύπλοκου παραγωγικού 
κλάδου τηε εθνικήε οικονομίαε;».

Στην ιδιαιτέρωε σκληρή ανακοίνωση τηε ΕΕΕ ακόμη α- 
I ναφέρεται ότι:

• Η διοίκηση τηε ΕΕΕ το μόνο αίτημα στο οποίο θα ε- 
πιμείνει είναι «η επανίδρυση του ιστορικού υπουργείου 
Εμπορικήε Ναυτιλίαε, προκειμένου να επιτευχθεί περαι
τέρω και στον μεγαλύτερο δυνατό βαθμό, η σύνδεση τηε 
ναυτιλίαε με την εθνική οικονομία, και μάλιστα σε περίοδο 
που καταβάλλετε ττ^ή--—  -"ΐνπντιαία και αΕιέπαιντ πηοί
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